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Zápis z předběžné tržní konzultace
konané dne 6. 12. 2022 k veřejné zakázce

Osobní ochranné pracovní prostředky pro rok 2023

V zasedací místnosti č. 709 v sídle zadavatele bylo nahráváno setkání s dodavateli.

Předběžné tržní konzultace (dále jen „PTK“) se účastnili 3 zástupci dvou potenciálních dodavatelů
osobních ochranných pracovních prostředků (dále jen „OOPP“), oba zástupci jsou zapsaní na
prezenční listině, která je přílohou tohoto zápisu. Zápis obsahuje skutečnosti, které zazněly v rámci
diskuse při PTK a které zadavatel považuje za relevantní z hlediska zadávacích podmínek.

Zahájení proběhlo po 09:00 hodině.

Zadavatel uvedl PTK následujícím způsobem:

Zadavatel seznámil účastníky PTK s tím, že se jedná o zakázku, kterou zadavatel opakovaně
vypisuje, ale většinou obdrží pouze jednu nabídku. Cílem PTK by mělo být udělat zakázku atraktivní
pro dodavatele a získání více nabídek od kvalifikovaných dodavatelů.

Byla promítnuta prezentace se základní charakteristikou zakázky a představení činnosti zadavatele,
ze které vyplývá potřeba OOPP. Zadavatel hodlá s dodavateli konzultovat následující oblasti:

• Rozdělení předmětu zakázky podle druhu (typu) ochranných prostředků. Dosavadní členění
bylo A. OOPP běžné

B. OOPP lesnické
C. OOPP pro práci s nebezpečnými chemickými látkami a sloučeninami

• Technické specifikace - požadavky na kvalitu výrobků
• Možnost uzavření rámcové smlouvy na více let při současném využití inflační doložky.
• Obchodní podmínky
• Způsob distribuce výrobků

Řízená diskuze

Mgr. Tomáš Pazdera při promítání prezentace vyzval dodavatele, aby se vyjádřili k nastavení
kvalifikace a k výši minimální hodnoty technických kvalifikací.

Účastník: Není pro nás omezující.

Zadavatel: Máme velký počet dodacích míst. Je počet dodacích míst pro Vás omezující?

Účastník: Není omezující, ale vede to k větší pracnosti. Ale je to běžné u jiných zakázek pro velké
odběratele, že těch míst je několik. Musíme si to započítat do marže.

Účastník 2: My máme závozy, do všech míst, které máte na seznamu, v podstatě zboží rozvážíme.

Zadavatel: Jde i o rozsah území působnosti Povodí Moravy - od Šumperku po Věstonice.
Nejzápadnější provoz je v Dačicích v jižních Čechách.

Účastník: Do vzdálených destinací zasíláme poštou.

Zadavatel: Další věc k diskuzi je doba, na kterou budeme uzavírat rámcovou smlouvu. Vzhledem
k pracnosti zadávacího řízení i k délce jeho trvání zadavatel navrhuje 2 roky a více. Dříve jsme
soutěžili na jeden rok, protože dodavatelé nejsou schopni garantovat ceny na delší dobu, situace na
trhu se mění, ceny se vyvíjí. Bude pro Vás dostatečné řešení, jestliže začleníme do smlouvy inflační
doložku?

Účastník: My máme zakázku, kdy se ceny mění kvartálně. Ale tato zakázka je z doby Covidu-19, kdy
se ceny měnili každý týden, a hlavně dostupnost zboží nebyla. Nyní vzhledem k cenám elektrické
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energie očekáváme, že porostou ceny o 15-20 % příští rok. Dodavatelé nám posílají nové ceníky, i
když garantovali, že do konce roku 2022 již nebudou zdražovat, ale situace je pro ně neúnosná.
Čekáme, že rok 2023 bude velmi hektický a bude se to hýbat. Další roky by se ceny mohly ustálit.

Účastník: Jestli z diskuze nevyplynulo úplně jasně, tak my vítáme smlouvu na 3 roky s tím, že v ní
bude inflační doložka. Zpracování dobré nabídky je časově náročné, pracné. Když to vypíšete na
3 roky, tak do toho půjdeme.

Zadavatel: Co se týká rozdělení zakázky na části Běžné, lesnické a laboratorní. Zda je toto členění
pro Vás dostatečné. V běžných OOPP máme kolem 100 položek. Není to naráz hodně? Zvažujeme,
zda nevyčlenit ještě něco, co by mělo samostatnou část.

Účastník: Nám těch 100 položek nic nedělá. Myslím, si že to rozdělení na tři části, tak jak to bylo, je
dostatečné. Máme zkušenost s jedním dodavatelem, který to rozdělil zvlášť boty, oblečení, rukavice,
každou část vysoutěžil někdo jiný a ti zaměstnanci byli zmatení, kde co objednávat. Někdy míň je víc.

Druhá část PTK – představení činnosti Povodí Moravy

Slova se ujal pan Sláma, který je bezpečnostní technik na Povodí Moravy, představil i další 2 přítomné
techniky, paní Bednářovou a pana Mgr. Kubeše.

Podnik je členěn na ředitelství a závody, závody se dále dělí na provozy, pod provozy spadají jezy,
přehrady (jezní, hrázní). Tito lidé kácí stromy, sekají břehy, pohybují se pouze v terénu a z toho
důvodu je podnik vybavuje ochrannými prostředky. Požadujeme kvalitní věci, které nebudeme muset
co měsíc měnit. Dělníci mají ochranné přilby, lesnické komplety, ochranné komplety pro práci
s motorovou pilou upozorňuji, že máme velké pily, čili protiřezné věci požadujeme ochranu na třídu II,
montérky máme např. nyní 100 % bavlny, do budoucna uvolníme na 60 % bavlna a 40 % umělé
vlákno, dále termoprádlo, protiřezné boty, holínky, rukavice. Je to velice široká paleta a za ty roky, kdy
je kupujeme, jsme věci vydefinovaly v technických specifikacích. Specifikace jsou již běžná věc, když
si je pozorně přečtete, tak zjistíte, že na prodejně něco takového určitě máte.

Ve specifikacích jsou uvedeny normy, ale na většině zboží jsou normy uvedeny. Dále uvádíme
gramáž, materiál, rozměry.

Dále máme rybáře, geodety a laboratoře, čili bílé oblečení v lékařské kvalitě, ne v potravinářské,
protože zaměstnanci dělají s hydroxidy, kyselinami, musí je to částečně ochránit, když se pokapou.

My preferujeme sériovou výrobu, ale někteří naši chlapi jsou pořádní chlapi, tak je potřeba i něco ušít.
Máte šicí dílnu?

Účastník: Ano.

Zadavatel: Technické specifikace jsou součástí zadávací dokumentace a k zadávací dokumentaci je
možné klást dotazy, podávat připomínky. Když bude něco nesrozumitelného, tak prosím poslat dotaz
a my na něj budeme reagovat.

Zadavatel: Můžeme využívat celou Vaši obchodní síť? Jde o to, že pokud nesedí boty a je nutné
vyzkoušet, tak je lepší využít pobočku blízko.

Účastník: Ano.

Zadavatel: Upozorňujeme ještě na použitelnost přilb. Budeme chtít takové, které by měly mít
použitelnost 4 nebo 5 let. Nelze akceptovat přilbu, která Vám ležela 2 roky ve skladu.

Účastník: My máme tuším přilby 4 roky a 1 rok skladovatelnost. Nikdy nedostaneme přilbu okamžitě,
už když k nám přijde na sklad, tak má 6-10 měsíců, protože tam probíhá dodavatelský řetězec. Vždy
požadujeme čerstvé, ale ten skladník u výrobce si přečte náš požadavek a vezme první krabici, kterou
má před sebou. Nejste jediný zadavatel, který si stěžuje. Ten stejný problém řešíme u dielektrických
rukavic, které mají taky danou životnost.
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Účastník: Budou požadovány vzorky do zadávacího řízení?

Zadavatel: Neuvažujeme o tom. Pokud je možné kontrolovat vzorky přímo na prodejně u dodavatele,
tak bychom volil raději tuto cestu. My k Vám přijedeme.

Závěrečné shrnutí

Mgr. Tomáš Pazdera se zeptal účastníků, zda má někdo ještě nějaké dotazy, připomínky nebo ho
napadá něco, co nezaznělo. Účastník upozornil na správné nastavení předpokládané hodnoty
zakázky, jestliže budeme požadovat kvalitu, tak je nutné i nastavit podle toho předpokládanou cenu.
Poděkoval za účast, s tím, že budeme rádi za podané nabídky. Konec byl před desátou hodinou.

Dne 2. 1. 2023 dle záznamu zapsala Ing. Helena Řídká


